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§ 14   
 
Uppföljning inom äldreomsorgen- Stureby vård- och 
omsorgsboende inklusive Tussmötegården 

  

 
Stadsdelsnämndens beslut 

1. Rapporten godkänns 

2. Stureby vård- och omsorgsboende inklusive 

Tussmötegården upphandlas ej på nytt då 

intraprenadöverenskommelsen löper ut 2018-10-31. 

 

 
 
Ärendet 
 Verksamhetsuppföljning samt uppföljning av överenskommelse 

och anbud för Stureby vård- och omsorgsboende inklusive 

Tussmötegården genomfördes under januari-februari 2017.  

Verksamheten drivs på intraprenad av egen regi sedan 2009-11-

01 till och med 2014-10-31. Stadsdelsnämnden har beslutat om 

förlängningar av överenskommelsen  till och med 2018-10-31. 

Därefter löper överenskommelsen ut. 

Ny ledning för Stureby vård-och omsorgsboende tillträdde under 

våren 2016. Förvaltningen bedömer att intraprenaden ger en god 

och säker vård inom Stureby och Tussmötegårdens vård-och 

omsorgsboende. Utföraren bedriver till största del verksamhet i 

enlighet med gällande överenskommelse och anbud men det finns 

visst behov av utveckling. Utveckling utifrån överenskommelse 

och anbud handlar främst om personalens grundkompetens, social 

dokumentation, hälso- och sjukvårddokumentation och 

verksamhetens egenkontroll.  

Åtgärderna kommer att följas upp vid ett avstämningsmöte i 

september 2017. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat den 22 februari 2017. 

Dnr. 1.2.1.-076/2017 

 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde framställda förslag till beslut mot varandra 

och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 
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Yrkanden 
Ordföranden Ulf Walther m.fl. (S), ledamöterna Fotios Stathis  

m.fl. (MP) Lars Sterneby (V) yrkade bifall till förvaltningens 

förslag. 

Vice ordföranden Gustav Johansson m.fl. (M) yrkade bifall till 

eget förslag till beslut. 

Ledamoten Peter Backlund  (L) yrkade bifall till eget förslag till 

beslut. 

 

Reservation 
Vice ordföranden Gustav Johansson, ledamöterna Henrik Virro, 

Erika Wing,  Kristiina Katajikko, tjänstgörande ersättaren Tina 

Aspe  alla (M)   reserverade sig mot beslutet till förmån för det 

egna förslaget; 

”  Vi föreslår nämnden: 

att stadsdelsnämnden beslutar att upphandla Stureby vård och 

omsorgsboende inklusive Tussmötesgården 

att därutöver anföra: 

Stureby vård och omsorgsboende drivs på Intraprenad sedan 

2009. När avtalet löper ut 2018 har verksamheten därmed drivits 

på Intraprenad i 9 år. Verksamheten är av god kvalitet enligt de 

brukarundersökningar som är gjorda, även om det samtidigt finns 

förbättringsområden. Förvaltningen vill efter att tiden för 

Intraprenad går ut, inte starta en upphandlingsprocess där 

argumenten är att det är en relativt ny ledning och ett intensivt 

utvecklingsarbete pågår.  

 

Vi allianspartier anser att en upphandling kan påbörjas, då 

utvecklingsarbetet ändå kan fortskrida i ett par år till. I en 

upphandlingsprocess sätts fokus ytterligare på kvalitetsarbete. En 

osäkerhetsfaktor i sammanhanget är Reepalus utredning och 

vilken effekt de förslag som utredningen föreslår kan få på 

utbudet av företag som är villiga att lägga anbud. Vi anser ändå 

att verksamheten bör prövas för upphandling, men en beredskap 

bör hållas för att anbuden kan bli färre än tidigare. 

 

Vi vet sedan tidigare att genom att erbjuda fler olika utförare och 

sätta press på utförarna genom konkurrens kan vi uppnå högre 

kvalitet i verksamheten till en lägre kostnad för skattebetalarna. 

Därför bör grundförutsättningen alltid vara att söka alternativa 

driftsformer där så är lämpligt. 
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Reservation 
Ledamoten Peter Backlund (L) reserverade sig mot beslutet till 

förmån för det egna förslaget; 

”Att stadsdelsnämnden beslutar att upphandla Stureby vård och 

omsorgsboende inklusive Tussmötesgården 

Att därutöver anföra: 

 

Stureby vård och omsorgsboende drivs på Intraprenad sedan 

2009. När avtalet löper ut 2018 har verksamheten därmed drivits 

på Intraprenad i 9 år. Verksamheten är av god kvalitet enligt de 

brukarundersökningar som är gjorda, även om det samtidigt finns 

förbättringsområden. Förvaltningen vill efter att tiden för 

Intraprenad går ut, inte starta en upphandlingsprocess där 

argumenten är att det är en relativt ny ledning och ett intensivt 

utvecklingsarbete pågår.  

 

Vi allianspartier anser att en upphandling kan påbörjas, då 

utvecklingsarbetet ändå kan fortskrida i ett par år till. I en 

upphandlingsprocess sätts fokus ytterligare på kvalitetsarbete. En 

osäkerhetsfaktor i sammanhanget är Reepalus utredning och 

vilken effekt de förslag som utredningen föreslår kan få på 

utbudet av företag som är villiga att lägga anbud. Vi anser ändå 

att verksamheten bör prövas för upphandling, men en beredskap 

bör hållas för att anbuden kan bli färre än tidigare.  

 

Vi liberaler menar att förvaltningen också bör ha möjlighet att 

lägga egen regi anbud på Stureby vård och omsorgsboende 

inklusive Tussmötesgården. De kvalitetssatsningar och 

utvecklingsarbete som görs idag bör också kunna visa sig 

konkurrenskraftigt gentemot den privata marknaden. ” 

 

 

 


